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PROTOKOLL FRÅN ZON-MÖTE MED HÖGLANDSKLUBBARNA I ANEBY 2023-11-20 
 
Närvarande: Annebergs GIF Mikael Svensson 
 Boxholms OK Anders Molin 
 Eksjö SOK Carina Bergander 
  Christer Johansson 
  Åsa Persson 
 Forserums SOK Rohnny Andersson 
 OK 64 Torpa Kerstin Segersson 

  Ylwa Holmqvist 
 Nässjö OK Magnus Svensson 
 SOL Tranås Anders Johansson 
  Erik Skoglund 
 SOK Aneby  Martina Jansson 
   Bo Henriksson 

 Ola Gustafsson 
 Marcus Färg  

  
§  1  

Ola Gustafsson hade i egenskap av zon-ansvarig under två år kallat till mötet och 
hälsade alla välkomna. 

 

Inledning 

§  2  
Inbjudan till mötet innehöll förslag till punkter att behandla samt statistik från årets 

samarbetsaktiviteter. Till detta hade Måns Lennermo, ordförande i Nässjö OK som ej 
kunde medverka på mötet, sänt ut sina synpunkter på förändringar samt förslag till pro-
gram. Mötet beslutade att arbeta med inbjudans punkter som dagordning och ta upp 
Måns synpunkter och förslag underå respektive punkt. 

Undertecknad blev i slutet av mötet utsedd att skapa ett protokoll.  
  

Dagordning 

§  3  
Gångna säsongen av ungdomsserien utvärderades och beslut om ändringar togs 

enligt följande:  
- Proportionellt många överåriga har deltagit. Av 470 starter så var 170 överåriga.  
- Problemet från tidigare år med att inte vid några tävlingar inte dela upp 

ungdomar och överåriga i separata klasser skapade merarbete även i år vid 
poängberäkningen. 

- Marcus Färg har ansvarat poängberäkningar och sammanlagt resultat. Allt har 
gjorts i Eventor. Marcus vädjade om att i mesta möjliga mån registrera och sedan 
anmäla deltagarna genom Eventor. Då får de ett unikt ID och blandas inte ihop 
med eventuella personer med samma namn i samma klubb. 

- Den ständigt återkommande frågan om årstid för nästa års tävlingar kom åter 
upp. Till slut blev det stor majoritet för att fortsätta med att genomföra alla deltäv-
lingarna på våren. 

- Boxholms deltävling blir en del i deras sprinttävling. Klasser får anpassas i likhet 
med tidigare år då tävlingen nyttjats som deltävling i ungdomsserien. 

- Måns hade föreslagit att skalan 1:7 500 ska användas även på banan svår 4,0. 
Det fanns det inget gehör för utan den ska även fortsättningsvis vara 1:10 000. 
Gällande regler för ungdomsserien framgår av bilaga 1 

 
Tävlingsprogrammet för 2024 beslöts till följande: 

 Ti 23 apr SOL Tranås 18.30  
 Ti 7 maj SOK Aneby 18.30  

 Ti 14 maj Nässjö OK 18.30 
 To 16 maj Boxholms OK Se inbjudan 

 Ti 21 maj Eksjö SOK 18.30 

Ungdomsserien 
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§  4  
Sommarens Sprint-Cup summerades och beslut om framtiden togs enligt följande: 

- Deltagarantalet har varit ganska bra men några zonklubbar har dominerat. Hur 
få fler av klubbarna att delta med fler löpare samt locka externa deltagare? 

- Marcus Färg har ansvaret för poängberäkningen. Då Ola inte kunde hjälpa till 
med priser detta år så blev det kontantpriser som swishades ut i stället för 
presentkort.  

- Priser eller inte diskuterades men resultatet blev att fortsätta som det har varit.  
- Totalställning ska presenteras i Eventor i likhet med ungdomsserien. 
- Utformning i övrigt ska vara som tidigare. 

Regler m.m. för Sprint-Cupen framgår av bilaga 3. 
 

För 2024 beslutades om följande program: 

 Ti 4 jun Eksjö SOK 
 Ti 11 jun SOL Tranås 
 Ti 18 jun Nässjö OK 
 

Sprint-Cup 

§  5  
Höglands-OL under 2023 summerades och beslut om framtiden togs. 

- Deltagarantalet var bättre är de senaste åren och med som mest 172 anmälda 
på SOK Aneby:s tävling. 

- Måns hade uppmärksammat att inbjudan för Höglands-OL ska vara publicerad 
minste en vecka före enligt reglerna medan för övriga samarrangemang gäller 
två veckor. Enligt hans förslag så ändrades tiden till två veckor. 
Reglerna för Höglands-OL under 2024 framgår av bilaga 2. 

 
 Programmet för 2024 bestämdes till följande: 

 Ti 25 juni SOL Tranås 
 Ti 2  juli Inget Höglands-OL p.g.a. Tjust 2-dagars 
 Ti 9 juli Eksjö SOK 
 Ti 16 juli Forserums SOK 
 Ti 23 juli Inget Höglands-OL p.g.a. O-Ringen 
 Ti 30 juli SOK Aneby 

 Ti 6 aug Boxholms OK 
 Ti 13 aug Annebergs GIF 
 

Höglands-OL 
 

§  6  
Nässjö OK har ensamt arrangerat Lämmeltåget i form av en sprint-budkavle under 

en längre tid tillbaka. Dessförinnan cirkulerade arrangemanget mellan zonens klubbar. 
Måns meddelade redan förra året att NOK gärna ser att andra klubbar delar på ar-
rangemanget framöver. Måns skrev nu att klubben kan anordna vart annat år men ser 
gärna att någon annan klubb tar tävlingen redan 2025. SOK Aneby beslutade efter in-
tern överläggning att ta på sig den uppgiften. Ytterligare arrangörer får bestämmas på 
kommande zon-möten. 

Måns hade även förslag på mindre ändringar av tävlingen. Mötet beslöt att det är 
fritt fram att göra ändringar i upplägget utan att det måste beslutas av zon-mötet.  

Måns fråga om tävlingen ska fortsätta att ha ett vandringspris togs aldrig upp. 
 

Arrangörer av Lämmeltåget: 

  2024 Nässjö OK 
  2025 SOK Aneby 
  2026 Nässjö OK 
  2027  
  2028 Nässjö OK 
  2029  

Lämmeltåget 
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§  7   
Ett återupptagande av gemensamma teknikträningar diskuterades. Efter att ha vägt för 

och nackdelar så blev beslutet att inte starta upp det igen. I stället lovade samtliga klubbar
att deltagare från andra zon-klubbar är välkomna på deras träningar. För att underlätta 
detta så ska klubbarna översända sina träningsprogram till övriga klubbar. 

 

Teknik-träning 

§  8  
Magnus Svensson, ansvarig för tävlingsprogram m.m. i SmOF summerade läget 

beträffande större tävlingar framöver som zonens klubbar är delaktiga i eller ska 
ansvara för.  

 2024 DM Långdistans – Eksjö SOK har ansökt  
  O-Ringen anordnas i östra Småland (Oskarshamn) 

 2025 O-Ringen anordnas kring Jönköping  
 2026 10-mila i Tranås 
 2028 DM-sprint o Sprintstafett 

Ingen har ännu ansökt om tävlingarna 2028. 
Arrangör söks även för Baltic-Cup hösten 2024. Den ska arrangeras i södra Sverige. 

  

Större arrange-
mang i zonen 

§  9  
Måns hade redovisat vilka ledamöter som avgår från SmOF:s valberedning 2024. Ef-

tersom Siv Bergander Eksjö SOK kvarstår så fann mötet att zonen inte behövde arbeta 
för att hitta ersättare. 
 

Valberedning 
SmOF 

§  10  
Ola hade i inbjudan tagit upp frågan om vart klubbarna ska sända zon-information. 

Undertecknad informerade att protokollet från detta möte sänds till klubbarnas officiella 
mailadress enligt SOFT samt till kvällens deltagare. Deltagarna var eniga i att om infor-
mation inom zonen sänds till klubbadressen så kommer berörda ledare och ungdomar 
nås av densamma. 

 

Sändlistor 

§ 11  
Inga övriga frågor framkom från deltagarna. 

 
Övriga frågor 

§ 12  
Mötesdeltagarna tackade för kvällens fika och hoppades få återkomma nästa år. 

Kvällens mötesledare avslutade därefter mötet. 
Avslutning 

 
 

 
 
 

Vid protokollet: 
 

Rohnny Andersson 
/ Rohnny Andersson / 


